
 
 Adelsö 24 september 2020

Interpellation till miljönämndens ordförande Kjell-Erik Börjesson (M)

Bakgrund

I Dagens Samhälle nummer 30/2020 framgår en artikel om att PFAS- halter kartläggs i alla 
kommuner. Livsmedelsverket samlar just nu in data från alla kommuner om vilka som har 
mätt upp PFAS i sitt vatten. EU:s livsmedelsmyndighet har gjort en ny riskbedömning av 
PFAS-kemikalier i vatten och livsmedel och vill kraftigt sänka gränsen för hur mycket PFAS 
en människa beräknas klara att få i sig utan hälsorisker. Riktvärdet för PFAS bör nu vara 4,4 
nanogram per kilo kroppsvikt och vecka anser myndigheten. 

Öpartiet vill med anledning av ovanstående och planerna på att förlägga ett nytt särskilt 
boende vid Tranholmen ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande.

Frågor

1) Har det gjorts några mätningar av PFAS-kemikalier i kommunens vattenområden?

2) Vilket resultat visade dessa mätningar?

3) Är det mätningar som allmänheten kan ta del av?

För Öpartiet

Robert Oberascher


